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Abstract (en)
2.1 To control the rotational speed of a plurality of deflecting rollers, arranged at a distance one behind and one above the other, for the guidance of
a textile sliver running in the manner of a loop over the deflecting rollers, and to control the rotational speed of a downstream pair of pinching rollers
for the textile sliver, spring-loaded dancers are used for compensating the change in length of the sliver during treatment at the inlet. 2.2 In order
to increase the run-through capacity, it is proposed to arrange the dancer for controlling rotational speed approximately in the middle between the
deflecting rollers in the run-through direction of the sliver. <IMAGE>

Abstract (de)
2.1 Zur Drehzahlsteuerung von mehreren im Abstand hinter- und übereinander angeordneten Umlenkrollen zur Führung eines schlaufenartig über
die Umlenkrollen verlaufenden textilen Bandes sowie zur Drehzahlsteuerung eines nachfolgenden Abquetschrollenpaares für das textile Band
werden zum Ausgleich der Längenänderung des Bandes während der Behandlung am Einlauf federbelastete Tänzer eingesetzt. 2.2 Zur Erhöhung
der Durchlaufleistung wird vorgeschlagen, den Tänzer zur Drehzahlsteuerung in Durchlaufrichtung des Bandes etwa in der Mitte zwischen den
Umlenkrollen anzuordnen. <IMAGE>
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